



COLLECTION

FRIVOLE

Esprit boudoir pour cette collection féminine ornée d'un motif classique de l'art de la porcelaine. Les fleurs des croisillons semblent prendre du relief et s'évader du blanc immaculé de la porcelaine. L'esprit créatif de Pierre-Yves Rochon et le savoir-faire de THG Paris ont su s'accorder pour une collaboration décorative pleine de légèreté et de désinvolture.

Déclinée pour le lavabo, la douche et la baignoire avec une ligne d'accessoires coordonnés, cette collection est disponible dans un large choix de finitions, parmi lesquelles le chrome, l'or, l'or pâle, le nickel, l'argent rhodié ou encore l'or rose.

Esprit boudoir for this feminine collection decorated with a classic art of porcelain motif. The flowers on the cross handle seem to rise up and detach themselves from the pristine white porcelain. The creative spirit of Pierre-Yves Rochon and expertise of THG Paris have come together to give an offhand decorative lightness. Available for basins, showers and baths, with a coordinated accessories line, this series is available in a wide choice of finishes, including chrome, gold, soft gold, nickel, rhodium silver and rose gold.

COLLECTION

FRIVOLE



Ref. G2R.151

Mélangeur de lavabo 3 trous
Rim mounted 3-hole basin mixer



Ref. G2R.504N

Anneau porte-serviette
Single towel ring



Ref. G2R.543M

Porte-papier
Paper roll holder

COLLECTION

FRIVOLE
À MANETTES



Ref. G2S.151

Mélangeur de lavabo 3 trous
Rim mounted 3-hole basin mixer



Ref. G2S.546GM

Coupe porte-savon
Soap dish



Ref. G2S.41SG

Mélangeur de bain 3 trous mural
Wall mounted 3-hole bath mixer